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Zápisnica č. 2/2024 
zo zasadnutia Správnej rady UPJŠ v Košiciach formou online zo dňa 14.05.2024  

 
Prítomní (prezenčne):  
Mgr. Lucia Huličová,  
 
Prítomní (online):  
MUDr. Radoslav Čuha, MBA, MPH, JUDr. Tomáš Illeš, RNDr. Miroslav Kiraľvarga, MBA, Ing. Julianna 
Máté, PhD., PhDr. Vladimír Puchala, JUDr. Lukáš Tomaš, PhD. 
 
Ospravedlnení: 
MUDr. Andrej Džupina, PhD., MBA, Ing. Juraj Girman, prof. RNDr. Peter Samuely, DrSc., 
 
Prizvaní: 
prof. MUDr. Daniel Pella, PhD. (rektor UPJŠ), Ing. Ivan Pezlar, DBA, MBA (kvestor UPJŠ) 
 
 

                                                                                                                                                        
1. OTVORENIE 

 
V zmysle čl. V ods. 11 štatútu Správnej rady UPJŠ (ďalej len „štatút SR UPJŠ“) otvoril zasadnutie 
Správnej rady UPJŠ v Košiciach (ďalej len „SR“) predseda SR Tomáš Illeš, ktorý privítal všetkých členov 
Správnej rady UPJŠ a prizvaných hostí a na základe prezenčnej listiny konštatoval, že SR je 
uznášaniaschopná, pretože je prítomná nadpolovičná väčšina všetkých členov SR (čl. VI bod 2 písm. a) 
štatútu SR UPJŠ). Zároveň predložil prítomným návrh vyhotoviť zvukový záznam z priebehu tohto 
zasadnutia pre potreby vyhotovenia zápisnice s tým, že záznam bude bezprostredne po vyhotovení 
zápisnice vymazaný.  Všetci prítomní s vyhotovením zvukového záznamu súhlasili.   
 
PROGRAM 
 

Predseda SR predložil prítomným tento návrh programu zasadnutia: 
 

1. Otvorenie, schválenie programu zasadnutia a overenie zápisnice z predchádzajúceho 
zasadnutia 

2. Vyjadrenie k Výročnej správe o hospodárení UPJŠ za rok 2023  
3. Rôzne 
4. Záver 

 
Prítomní členovia SR nevzniesli žiadne návrhy na doplnenie predloženého programu zasadnutia.  
 
OVEROVATELIA ZÁPISNICE 
 
Predseda SR Tomáš Illeš potvrdil overenie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia SR UPJŠ zo dňa 
29. 04 .2024, ktorú overili JUDr. Tomáš Illeš a JUDr. Lukáš Tomaš.  
Za overovateľov zápisnice z tohto zasadnutia navrhol JUDr. Tomáša Illeša a JUDr. Lukáša Tomaša. 
Prítomní členovia SR nevzniesli k predloženému návrhu žiadne pripomienky.    
 
Predseda SR Tomáš Illeš predložil návrh uznesenia a požiadal prítomných o hlasovanie. 
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„Správna rada UPJŠ v Košiciach  v súlade s čl. V ods. 7 štatútu SR UPJŠ schvaľuje program zasadnutia 
a schvaľuje overenie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia SR UPJŠ dňa 29.04.2024. Za 
overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia schvaľuje JUDr. Tomáša Illeša a JUDr. Lukáša Tomaša.“ 
 
Hlasovanie:  
Počet členov SR: 9 
Počet prítomných členov: 6 
Počet hlasujúcich kladných hlasov „za“: 6 
Počet hlasujúcich záporných hlasov „proti“: 0 
Počet nehlasujúcich hlasov: 0 
 
UZNESENIE 7 / 14.05.2024 
 

Správna rada UPJŠ v Košiciach  v súlade s čl. V ods. 7 štatútu SR UPJŠ schvaľuje program zasadnutia 
a schvaľuje overenie zápisnice z predchádzajúceho zasadnutia SR UPJŠ dňa 29.04.2024. Za 
overovateľov zápisnice z dnešného zasadnutia schvaľuje JUDr. Tomáša Illeša a JUDr. Lukáša Tomaša.   
 
 
2. VYJADRENIE K VÝROČNEJ SPRÁVE O HOSPODÁRENÍ UPJŠ V KOŠICIACH ZA ROK 2023 
 
Predseda SR Tomáš Illeš vyzval rektora UPJŠ Daniela Pellu, aby v krátkosti odprezentoval výročnú 
správu o činnosti UPJŠ za rok 2023. Rektor následne odovzdal slovo kvestorovi UPJŠ I. Pezlarovi.  
 
Členom Správnej rady UPJŠ bola Výročná správa o hospodárení UPJŠ za rok 2023 a jej povinná 
tabuľková príloha zaslaná vopred ako podkladový materiál na toto zasadnutie. Kvestor UPJŠ Ivan Pezlar 
predstavil členom Správnej rady jednotlivé body Výročnej správy o hospodárení UPJŠ za rok 2023 
v krátkej prezentácii. Obsahovú časť správy tvorí ročná účtovná závierka (súvaha, výkazy ziskov a strát, 
rozbor hospodárskeho výsledku), analýza výnosov a nákladov (analýza čerpania mzdových výdavkov, 
hospodárenie jednotlivých fakúlt a súčastí univerzity, analýza výdavkov na štipendiá, sociálna podpora 
študentov), vývoj fondov, rekapitulácia zúčtovania so štátnym rozpočtom (bežná a kapitálová dotácia, 
čerpanie kapitálových výdavkov z iných zdrojov), návrh zúčtovania hospodárskeho výsledku.   
                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                         
UPJŠ hospodárila v roku 2023 s finančnými prostriedkami zo všetkých zdrojov v celkovom objeme                    
89 442 903,82 €. Univerzita Pavla Jozefa Šafárika v Košiciach ukončila hospodársky rok 2023 so ziskom  
z celkovej činnosti vo výške 466 655,24 eur, ktorý bude v zmysle zákona o vysokých školách použitý na 
tvorbu rezervného fondu v plnej výške, nakoľko UPJŠ nevykazuje stratu minulých rokov. Celkové príjmy 
univerzity za rok 2023 boli vo výške 89 442 903,82 eur. Celkové náklady predstavovali sumu 
92 241 733,76 eur (náklady hlavnej činnosti vo výške 90 237 508,01 € + náklady podnikateľskej činnosti 
vo výške 2 004 225,75 €). Hodnota majetku UPJŠ ku dňu 31. 12. 2023 predstavovala sumu 172 930 
201,84 eur a po znížení o oprávky 81 896 921,22 € činí sumu 91 033 280,62 €. 
 
 
Diskusné príspevky:  
- Kvestor dal vypracovať porovnanie ekonomických ukazovateľov UPJŠ v rozpätí rokov 2020 – 2024, 
ktoré budú po vyhotovení zaslané členom SR UPJŠ.  

- V odpovedi na otázku člena SR M. Kiraľvargu, či má UPJŠ vytvorené rezervy na opravné položky kvestor 
uviedol, že univerzita má vytvorený rezervný fond. V súvislosti s korekciami, ktoré sa týkajú súdnych 
sporov z minulých projektov, kvestor uviedol, že tieto sú súčasťou položky tovarov a služieb v rámci 
rozpočtu.  Zároveň rektor uviedol, že aktuálne neprebiehajú žiadne konania, z ktorých by hrozila korekcia 
alebo vrátka financií.   
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- V odpovedi na otázku člena SR V. Puchalu ohľadom navýšenia nákladov na spotrebu materiálu kvestor 
uviedol, že spotreba materiálu sa týka výskumných projektov (chemikálie a iný laboratórny spotrebný 
materiál). V súvislosti s otázkou člena SR T. Illeša ohľadom medzifakultných prevodov kvestor upresnil, 
že tieto sú väčšinou viazané na projekty, ktoré UPJŠ získala. V rámci vnútrouniverzitného účtovníctva je 
vždy nejaké pracovisko na fakulte/rektoráte formálne zodpovedné za nakladanie s prostriedkami. Projekty 
riešené v minulom období boli multidisciplinárne riešené v spolupráci niekoľkých fakúlt a bolo ich nutné 
v rámci univerzity transferovať na iné pracovisko.  

- Rozprava o odhade investičných nákladov na prípadnú výstavbu nového internátu. Odhadovaná suma 
je vypočítaná na základe podkladov, kde MŠVVaM akceptuje benchmark vo výške 1500 eur s DPH a 
približnej plochy na ubytovanie jedného študenta (cca 10m2/študent), čo pri potrebe ubytovania 1000 
študentov predstavuje cca 10 000m2. Aktuálne prebiehajú rokovania ohľadom kúpy už existujúcej 
budovy, ktorá by sa vybavila vhodným zariadením pre študentov.    

- Rozprava k dôvodu zvýšenia hospodárskeho výsledku na Fakulte verejnej správy UPJŠ oproti roku 
2022. FVS bola jednou z fakúlt, ktoré boli dodatočne dotované v októbri 2023 z prostriedkov Rektorátu 
UPJŠ z dôvodu dosiahnutia vyrovnaného rozpočtu.   

- Rozprava k financovaniu štipendií pre študentov UPJŠ.  

Predseda SR Tomáš Illeš predložil návrh uznesenia a požiadal prítomných o hlasovanie. 
 

„Správna rada UPJŠ v Košiciach v súlade s ust. § 41 ods. 7 zákona č. 131/2002 Z.z. o vysokých školách 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov berie na vedomie Správu 
o hospodárení UPJŠ v Košiciach za rok 2023 a odporúča ju na prerokovanie a schválenie Akademickému 
senátu UPJŠ.“  
 
Hlasovanie:  
Počet členov SR: 9  
Počet prítomných členov: 6  
Počet hlasujúcich kladných hlasov „za“: 6 
Počet hlasujúcich záporných hlasov „proti“: 0 
Počet nehlasujúcich hlasov: 0 
 
UZNESENIE 8 / 14.05.2024 
 

Správna rada UPJŠ v Košiciach v súlade s ust. § 41 ods. 7 zákona č. 131/2002 Z.z. o vysokých školách 
a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov berie na vedomie Správu 
o hospodárení UPJŠ v Košiciach za rok 2023 a odporúča ju na prerokovanie a schválenie Akademickému 
senátu UPJŠ. 
 
 
3. RÔZNE 
 
Predseda SR T. Illeš informoval členov Správnej rady UPJŠ o potrebe schválenia metodiky rozpisu dotácie 
zo štátneho rozpočtu a tiež rozpisu dotácie zo štátneho rozpočtu na UPJŠ v Košiciach pre rok 2024 potom, 
čo budú prerokované a schválené na zasadnutí Akademického senátu UPJŠ dňa 16.5.2024. V tejto 
súvislosti navrhol predbežný termín online zasadnutia na 4. júna 2024 so začiatkom medzi 13.00 - 14.00 
hod.  
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4. ZÁVER 
 
Predseda SR Tomáš Illeš poďakoval prítomným za ich aktívnu účasť na zasadnutí.  
 
 
 
                              ....................................................................... 

           JUDr. Tomáš Illeš 
          predseda Správnej rady UPJŠ v Košiciach, v. r.    
 
 
                                                
.......................................................................      ...................................................................... 
                JUDr. Tomáš Illeš               JUDr. Lukáš Tomaš            
            overovateľ zápisnice, v. r.              overovateľ zápisnice, v. r.  
                                   
  
Zapísala dňa 14.05.2024 Mgr. Lucia Huličová, tajomníčka Správnej rady UPJŠ v Košiciach 


